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حذف سود بازرگانی ورق گرم وارداتی 
زمینه ساز واردات ورق و عرضه های تلفیقی

گام ششم :پیشنهاد حذف سقف خرید وسهمیه بهین یاب به منظور بهره مندی اعضاء از ورق عرضه های تلفیقی

 در نشســت دوســاعته با قائم مقام وزیر صمت و دبیر ســندیکا با درخواست 
سندیکا مبنی بر حذف سقف بهین یاب و سهمیه بمنظور بهرمندی اعضا از عرضه 

های تلفیقی  گفتگو و موافقت شد
در همیــن خصوص قائم مقــام وزیر صنعت ضمن اســتقبال و تاکیــد به حل و 
فصل مشــکلات اعضاء ســندیکا و اعلام آمادگی جهت پیشــبرد و مشارکت طرح 
مدیریت بازار کالاهای قابل عرضه در بورس بصورت کارشناسی و گام به گام با تشکل 
ها درخواســت کرد تا ســندیکا ضمن ارائه نقطه نظرات خود پیرامون چالش های 
موجود، بمنظور اصلاح کلیات و جزئیات این طرح راهکارهای اجرایی را ارائه نماید.
قائم مقام وزیر صنعت با بیــان این مطلب که هر طرحی در کنــار مزایای خود، 
قطعاً نواقصی هم در بر دارد، مشارکت سندیکا در جلسات راهبردی و کارشناسی 

را کارگشا برشمرد.

 در ادامه آنوش رحام با بیان پاره ای از مشکلات صنعت لوله و پروفیل، اجرای شتاب زده 
و تصمیمات خلق الساعه را معضل بزرگ همه صنایع برشمرد.

وی با اشاره به تبعات عرضه نقدی برای واحدهایی که مشــکل سرمایه درگردش دارند، 
ضرورت حذف ســقف بهین یاب و ســهمیه را به منظور ایجاد رقابت و شفافیت خواستار 
شد که با اســتقبال قایم مقام وزیر صمت مواجه شد و در همین خصوص دستور بررسی 

به معاونت های ذیزبط صادر شد.
در همین راستا رحام تاکید کرد چنانچه از طرف عرضه کننده و بورس اقدام لازم صورت 

نگیرد ، ناچار به تامین مالی از کانال های دیگری هستیم.
رحام عرضه نقدی را تسهیل کننده مداخله واسطه ها به بازار فولاد برشمرد.

در پایان قائم مقام وزیر صنعت ضمن تاکید بر تعامل وزارتخانه و سندیکا با درخواست 
دبیر سندیکا جهت دسترسی به سامانه های فعلی موافقت نمود.

ضرورت حذف سقف بهین یاب و سهمیه

اقدامات راهبردی


